

《单词百科:isotropic是什么意思?isotropic怎么发音?isotropic的解释和用法》

英语单词isotropic是什么意思?isotropic怎么读?isotropic怎么发音?简答网为您整理了isotropic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



isotropic怎么读

isotropic的读音:[a s 'tr p k]

isotropic的意思

1、adj.等方性的;迷向;

isotropic的近义词

1、isotropic adj.等方性的;

isotropic的反义词

1、anisotropic adj.各向异性的;

isotropic的双语例句

1、Our factory produces both isotropic and anisotropic flexible and plastic magnets.

我厂生产各向同性和各向异性的橡塑磁体.

2、Compared with isotropic materials, the composite material has evident advantages.

复合材料与各向同性材料相比具有明显优势.

3、The results show that the sensor is decoupled and isotropic.

分析计算结果表明该传感器是力与力矩解耦和各向同性的.

4、Isotropy generators satisfying some special conditions are first proposed and then used to develop isotropic manipulators.

首先找出满足一些特殊条件之等向性产生器,并以这些产生器为基础导出设计等向性机器人之方法.

5、Dark lines and a narrow spontaneous line may be produced in isotropic PBG.

各向同性PBG中,自发辐射谱出现了暗线和窄的自发辐射线.

6、The size of photo-isotropic unit in macerals of coke depends on the rank of coal.

焦炭显微结构中光学各向异性单元尺寸取决于煤的变质程度.

7、Collision statistics in an isotropic particle-laden turbulent suspension.

颗粒在湍流中的碰撞和凝结.

8、Isotropic component of noise are presented in the horizontal direction of sea surface.

在与海面的水平方向上,噪声场表现为各向同性.

9、For the sake of simplicity only a material with isotropic properties will be considered.

为了简单起见,仅讨论各向同性材料.

10、It has such characteristics that reserve scale is big, produces much, buried deeply

and non-isotropic strongly.

其具有储量规模大, 产能大, 埋藏深, 储层非均质强的特点.

11、MISO option uses the von Mises yield criteria coupled with an isotropic work hardening assumption.

帮助中的小应变分析和大应变分析具体是指什么情况?

12、Referring the isotropic dissipation function presented by Collins, an isotropic constitutive model is established.

以Collins提出的各向同性模型(isotropic model)耗散函数为出发点,建立了各向同性本构模型.

13、Are Gamma-ray Bursts due to Isotropic Fireballs or Cylindrical Jets?

伽玛射线暴:各向同性火球还是柱形喷流?

14、Isotropic bi-materials with high comprehensive properties are widely used in engineering fields.

各向同性双材料以其优越的综合性能在工程上的应用日益广泛.

15、Here we give the equations for the isotropic solids.

在这儿,我们给出适用于各项同性固体的方程.

以上是简答网为您整理的isotropic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关

于isotropic的用法

、isotropic的释义、isotropic的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/isotropic>